

Title (en)
INDIVIDUAL RESCUE APPARATUS.

Title (de)
PERSÖNLICHER RETTUNGSGÜRTEL.

Title (fr)
DISPOSITIF INDIVIDUEL DE SAUVETAGE.

Publication
EP 0302059 A1 19890208 (FR)

Application
EP 87901514 A 19870309

Priority
FR 8603954 A 19860313

Abstract (en)
[origin: WO8705578A1] Individual rescue apparatus intended to be arranged around the waist of a person. Said apparatus comprises a supporting belt (1), a tubular part (9) attached to the supporting belt by means of bonds (15, 16, 17) and communicating through a flexible conduit (8) with a gas reserve provided with release means (5, 6, 7). One of the bonds (15) is attached to the supporting belt by means of an upwardly extending platen (3). Balloons (11-14) are distributed along the tubular portions (9) and communicate therewith for inflation purposes. The device may be arranged in a passive position, the balloons and the tubular portion being folded back along the supporting belt and held by an openable envelope (18) or they may be arranged in an active position after the balloons have been inflated. In the latter position, the flotation forces are exerted above the centre of gravity of the user.

Abstract (fr)
Un dispositif individuel de sauvetage destiné à être disposé autour de la taille d'une personne. Ce dispositif comprend une ceinture-support (1), une portion tubulaire (9) rattachée à la ceinture-support par des liens (15, 16, 17) et communiquant par un conduit souple (8) à une réserve de gaz équipée de moyens de déclenchement (5, 6, 7). Un des liens (15) est rattaché à la ceinture-support par l'entremise d'une platine (3) s'étendant vers le haut. Des ballonnets (11-14) sont répartis le long de la portion tubulaire (9) et communiquent avec celle-ci en vue de leur gonflage. Le dispositif peut être disposé en position passive, les ballonnets et la portion tubulaire étant repliés le long de la ceinture-support et maintenus par une enveloppe ouvrable (18) ou en position active après gonflage des ballonnets. Dans cette position, les forces de flottaison s'exercent au-dessus du centre de gravité du porteur.

IPC 1-7
B63C 9/16

IPC 8 full level
B63C 9/15 (2006.01)

CPC (source: EP US)
B63C 9/155 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)
See references of WO 8705578A1

Designated contracting state (EPC)
BE CH DE FR GB IT LI

DOCDB simple family (publication)
FR 2595654 A1 19870918; FR 2595654 B1 19880624; EP 0302059 A1 19890208; EP 0302059 B1 19900816; US 4925418 A 19900515;
WO 8705578 A1 19870924

DOCDB simple family (application)
FR 8603954 A 19860313; EP 87901514 A 19870309; FR 8700059 W 19870309; US 27513288 A 19880913